
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 287
Ministeren bedes oplyse, om den store kvælstofhammer, som ministeren flere gange har 
nævnt, bl.a. på samrådet om havmiljø i Miljø- og Fødevareudvalget den 26. oktober, 
betyder, at der vil være tale om en større samlet kvælstofreduktion som resultatet af den 
målrettede regulering i 2024 sammenlignet med 2023? Der henvises til MOF alm. del – 
samrådsspørgsmål C og D.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 5. januar 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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